

СОДЕРЖАНИЕ

РАЗДЕЛ I. ОБЩАЯ ПЕДАГОГИКА

<i>Агаева Ю.А.</i> Критерии, показатели и уровни сформированности корпоративно-профессиональной культуры будущего социального педагога	5
<i>Борисюк М.Б.</i> Проблема формирования духовно- нравственных ценностей педагогов дошкольных образовательных учреждений в процессе повышения квалификации.....	9
<i>Брусиловская Э.В.</i> Иноязычная коммуникативная компетенция в условиях межкультурного взаимодействия	15
<i>Варламова А.И.</i> Альтернативные системы оценки качества образования высшей школы США ..	22
<i>Елонова Ю.С.</i> Общие вопросы моделирования педагогического сопровождения потенциально-талантливых учащихся на этапе среднего профессионального туристского образования.....	28
<i>Иванова Е.В.</i> Опыт реализации полностью положительной десятибалльной шкалы в техническом колледже	33
<i>Капустина Г.Ю.</i> Модернизация системы профессионального образования педагогического колледжа.....	39
<i>Оськина М.Н.</i> Компетентностный подход в подготовке преподавателей высшей школы для технических вузов	45

РАЗДЕЛ II. ТЕОРИЯ И МЕТОДИКА ОБУЧЕНИЯ И ВОСПИТАНИЯ

<i>Акимова И.И.</i> Лингвистическая терминология русского языка как объект методического осмысления.....	50
<i>Александрова Е.И.</i> Экономический термин как элемент экономического дискурса при обучении экономическому переводу на материале текстов СМИ	54
<i>Герасименко Т.Л., Ковальчук С.В., Мохова О.Л.</i> Возможности и перспективы использования m-learning (мобильного обучения) в процессе изучения иностранного языка.....	61
<i>Дорофеева Ю.Ю.</i> Проблемы обучения фотоискусству в системе дополнительного профессионального образования	65
<i>Танвель И.В.</i> Практика студентов, обучающихся по профилю «психология и социальная педагогика»: проблемы и пути решения	69
НАШИ АВТОРЫ	75

CONTENTS

SECTION I. GENERAL PEDAGOGICS

<i>A. Agaeva.</i> Criteria, characteristic features and levels of forming of a social teacher's corporate and professional culture	5
<i>M. Borisyuk.</i> The problem of forming moral and ethical norms at refresher training courses for teachers of preschool educational institutions	9
<i>E. Brusilovskaya.</i> Foreign language communicative competence in the process of inter-cultural communication.....	15
<i>A. Varlamova.</i> Alternative systems of the quality assessment of the us higher education	22
<i>Yu. Elonova.</i> General aspects of modeling pedagogical support of potentially talented students getting vocational tourism education	28
<i>E. Ivanova.</i> Experience of realization of a completely positive ten-point scale at a technical college.....	33
<i>G. Kapustina.</i> Modernization of vocational education system at teacher training college	39
<i>M. Oskina.</i> Competence-based method of training higher school lecturers for technical universities..	45

SECTION II. THEORY AND METHODS OF TEACHING AND EDUCATION

<i>I. Akimova.</i> Linguistic terminology of the Russian language as an object of methodological comprehension	50
<i>E. Alexandrova.</i> Economic term as a component of economic discourse when teaching economic translation on the basis of mass media texts.....	54
<i>T. Gerasimenko, S. Kovalchuk, O. Mokhova.</i> Possibilities and prospects of using m-learning (mobile learning) while studying a foreign language	61
<i>Y. Dorofeeva.</i> Problems of teaching art of photography in the system of additional professional education	65
<i>I. Tanvel.</i> Practical training of students specializing in «psychogy and social pedagogy»: problems and solutions.....	69
OUR AUTHORS	75